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Hans van der Does

Van: Hans van der Does

Verzonden: woensdag 25 oktober 2017 15:43

Aan: A.A.L. Eversteijn; Alphons Eversteijn (a.eversteijn@live.nl); Erik Maassen; Erik 

Maassen (emlh.maassen@gmail.com); GriffieVS; H. Overbosch; H. Overbosch 

(henk.overbosch@casema.nl); Hans van der Does; M. Lamers; Marco van der Meij; 

Marco van der Meij (marcovandermeij.nl); Marlies Groen; Minke Elkerbout; Monique 

Lamers (outlook.com); René Zoetemelk (casema.nl); S. van den Dool; S. van den 

Dool (gmail.com)

CC: Daan Binnendijk; Pauline Bouvy; Cees Bremmer; Cees Bremmer 

(c.bremmer@planet.nl)

Onderwerp: behandeling begroting in commissie

Beste fractievoorzitters, 

 

Zoals elk jaar staat de programmabegroting ook dit jaar op de agenda van de commissie Burger en Bestuur.  

 

De praktijk is echter dat een echte inhoudelijke behandeling uitsluitend plaatsvindt in de speciaal daarvoor 

belegde begrotingsraadsvergadering. Dit jaar is deze op 9 november en begint al vroeg in de middag om 13.00 

uur. 

 

In het procedurevoorstel voor de begrotingsbehandeling staat, zoals elk jaar, nog wel: Naar behoefte van de 

fracties een inhoudelijke voorbehandeling van de begroting in commissie. 

 

De toelichting bij het agendapunt is echter meer op de gangbare praktijd toegesneden en luidt: In de commissie 

is er gelegenheid om punten aan de orde te stellen ter voorbereiding op de begrotingsvergadering. Voor het 

stellen van technische vragen is gelegenheid geboden. Het is niet de bedoeling dat dit ook nog in de commissie 

plaatsvindt. 

 

In het kader van het managen van verwachtingen en een ordelijk verloop van de vergadering wil ik daarom hier 

toch nog even bij stilstaan. Samen met de voorzitter van de commissie, Cees Bremmer, hebben we nagedacht 

over wat we morgen kunnen verwachten en hoe we daarop kunnen anticiperen.  

 

Inleiding door wethouder en burgemeester 

 

Dit heeft geresulteerd in de afspraak dat de wethouder voor Financiën morgenavond eerst een inleiding zal geven 

door de hoofdboodschap en strekking van deze begroting nader toe te lichten. Deze boodschap is voor een 

belangrijk deel ook ingegeven door de mate van toezicht door de provincie. De burgemeester zal de commissie 

vervolgens nog samenvatten wat de impact is van dit alles.  

 

Prealabele vragen 

 

Wij kunnen ons voorstellen dat er voorafgaand aan de inhoudelijke behandeling zgn. prealabele vragen zijn, 

waarvan het dus zinnig is om deze eerst te stellen en met elkaar te bespreken.  

Zo’n vraag kan bijvoorbeeld zijn: wat is de speelruimte die de raad heeft binnen de strakke kaders die de 

provincie kennelijk heeft gesteld ? Ieder amendement is immers een “inbreuk” op de voorliggende begroting en 

zal ook door de provincie worden getoetst.  

Een andere vraag kan zijn: wat zijn de gevolgen als de raad een amendement vaststelt dat niet de goedkeuring 

heeft van de provincie? 

 

Afronding ronde technische vragen 

 

Het is uitdrukkelijk niet de bedoeling dat in de commissievergadering opnieuw technische vragen worden gesteld. 

De beantwoording van de technische vragen is inmiddels rondgestuurd. Mochten daarover nog vragen zijn dat 

vernemen wij dat graag. In de vergadering zal alles tot een afronding moeten komen, maar liever nog daaraan 

voorafgaand.  

 

Inhoudelijke behandeling 

 

Het is zoals gebruikelijk niet de bedoeling om anders dan hierboven vermeld in de commissie al een inhoudelijke 

behandeling te hebben. Ik ga ervanuit dat jullie dit met mij eens zijn. Onder de noemer “prealabele vragen” 
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kunnen natuurlijk wel een aantal vragen in het midden worden gelegd, ter voorbereiding op de inhoudelijke 

discussie, zonder de discussie zelf al te gaan voeren.  

 

 

Met vriendelijke groeten, 

De raadsgriffier, 

Hans van der Does 

 

Tel. 088-6549623  

Mobiel 06-13945651 

 

 

 

 

 

 

 


